
 
Socialdemokraterna i Nacka kommunfullmäktige 
 
 

Lokaler för äldre och organisationer för funktionshindrade 

Interpellation till socialnämndens respektive äldrenämndens ordförande 
 
Många föreningar bedriver en bra social verksamhet för äldre i Nacka. Ofta är lokalfrågan det största 
hindret, de är för få och det är dyrt. Detsamma gäller behovet av lokaler för de föreningar som 
bedriver verksamhet för funktionshindrade. 
 
Nu kommer också det s.k. Elverkshuset att stänga, ett hus där många föreningar håller till. 
 
Vi undrar därför 
 

- Hur kommer kommunen att tillgodose behovet av lokaler till de föreningar som håller till i 
Elverkshuset? 
 

- Hur ser ni på kommunens ansvar för lokalfrågan för de organisationer som bedriver 
verksamhet för äldre och funktionsnedsatta i Nacka, utifrån betydelsen samvaro och hälsa? 
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